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         Z Á P I S N I C A 
    

     Číslo: XXI / 2021   Bánov 17.03.2021 

 PhDr. Miloš Rybár 

 starosta obce Bánov 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 17. marca 2021  

t. j. v stredu o 15:00 hod. v divadelnej sále Kultúrneho domu Bánov, 

s nasledovným programom: 

1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice  

 Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

Predkladá: p. Helena Kramárová, hlavná kontrolórka obce Bánov 

4. Správa o činnosti TJ Lokomotíva Bánov za rok 2020  

Predkladá: Mgr. Branislav Hodrušský, predseda TJ Lokomotíva Bánov 
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za II. polrok 2020  

Predkladá: p.  Helena Kramárová, hlavná kontrolórka obce Bánov 
6. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke a k výročnej 
správe obce Bánov za hospodársky rok 2019 a Správa nezávislého audítora 

k individuálnej účtovnej závierke Obce Bánov za hospodársky rok 2019 
Predkladá: Erika Palacková, hlavná ekonómka Obecného úradu Bánov 
7. Správa o vyuţiteľnosti kultúrneho domu a kina za roky 2018, 2019, 2020  

Predkladá: Bc. Matúš Ohrádka, kultúrny referent 
8. Plán o činnosti komisií na rok 2021 

Predkladá: Predsedovia jednotlivých komisií 
9. Ţiadosti 
a) Ţiadosť o zámenu parciel – Rímskokatolícka cirkev Farnosť Bánov 

b) Ţiadosť o odpustenie platenia nájmu – Július Varga – CRYSTAL 
c) Ţiadosť o prenájom pozemku par. č. 204/1 k.ú. Malá Kesa – Mgr. Ľubica 

Suchanová 
d) Ţiadosť o odkúpenie pozemku par. č. 204/2 k.ú. Malá Kesa - Mgr. Ľubica 
Suchanová 

e) Ţiadosť o zmenu územného plánu obce Bánov – Veronika Nováková 
f) Ţiadosť o zmenu územného plánu obce Bánov – Patrik Švajda 
10. Navýšenie finančných prostriedkov na nákup obecnej kosačky 

11. Interpelácie poslancov 

12. Informácie starostu obce 

13. Diskusia 

14. Záver 
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P r í t o m n í 
 
sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 
Zasadnutia obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 9 poslancov. Ospravedlnila sa 

poslankyňa Mgr. Martina Kováčová a p. Michal Rácek a Mgr. Miroslava Petrášová 
sa dostaví na rokovanie neskôr. 
 

1. Otvorenie  
 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané 
podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Za 
zapisovateľku určil starosta obce p. Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice 

z predchádzajúceho XX. zasadnutia boli poslanci Ing. Marián Krajčír a PhDr. 
Helena Juríková. K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky.  

Za členov návrhovej komisie navrhol starosta obce poslancov Ing. Mariána 
Krajčíra, Ing. Ivana Valachoviča a p. Branislava Oremusa 
 

Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 
Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Mgr. 
Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 
   zdrţal sa:0  

 
Za overovateľov správnosti XXI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva navrhol 
starosta obce poslancov Mgr. Veroniku Výberovú a Mgr. Petronelu Mazúchovú 

 
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Mgr. 

Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 
                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
 
2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár navrhol hlasovať za program zasadnutia 

rokovania s doplnením bodu č. 10. Navýšenie finančných prostriedkov na 
nákup obecnej kosačky. 
Ing. Marián Krajčír navrhol vypustiť bod rokovania 9. g) Ţiadosť o náhradu škody -

p. Mičík. Nakoľko podľa slov predsedu Komisie finančnej, správy obecného 
majetku, stavebného a územného plánovania a ţivotného prostredia Ing. Mareka 
Šimuneka nie je poslancom obecného zastupiteľstva jasné ako majú oni dopomôcť 

k vyriešeniu ţiadosti p. Mičíka a preto odporučil vedeniu obce za pomoci obecnej 
právničky nájsť riešenie predmetnej ţiadosti a stiahnuť bod z rokovania. 

 
OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program zasadnutia rokovania s doplnením 
bodu č. 10. Navýšenie finančných prostriedkov na nákup obecnej kosačky a so 

zrušením bodu 9.g) Ţiadosť o náhradu škody - p. Juraj Mičík.  
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Mgr. 
Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
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3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

Starosta obce stručne odprezentoval uznesenia, ktoré pretrvávajú, ktoré sú 

čiastočne splnené a ktoré sú v riešení. Informoval o vybavení Polytechnickej 

učebne, Nízkouhlíkovej stratégii, Odvedení daţďových vôd Malá Kesa I. etapa, 

vypracovaní a obstaraní zmien a doplnkov č. 2 k ÚPN obce Bánov, a rôzne ďalšie 

odloţené ţiadosti, ktoré budú zapracované do ďalších zmien a doplnkov k ÚPN 

obce Bánov. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí OZ. 

 

Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Mgr. 
Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
 

4. Správa o činnosti TJ Lokomotíva Bánov za rok 2020 

Starosta obce stručne odprezentoval Správu TJ Lokomotíva Bánov  za rok 2020, 
ktorá obsahuje tieţ správy jednotlivých oddielov. Na základe poţiadavky poslancov 

z posledného pracovného stretnutia bola doloţená doplňujúca tabuľka jednotlivých 
oddielov TJ Lokomotíva Bánov : Futbalový oddiel, Stolnotenisový oddiel, Tenisový 

oddiel, Oddiel cvičiacich ţien, Bedmintonový oddiel, Fitnes aerobik fanatik klub 
Bánov a Klub slovenských turistov Bánov, obsahujúca ich podrobné čerpanie 
finančných prostriedkov z dotácií obce. Do diskusie sa zapojil Ing. Marek Šimunek 

predseda Komisie finančnej, správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a ţivotného prostredia, ktorý poďakoval za podrobne vypracovanú 

tabuľku, obsahujúcu reálny stav čerpania dotácií. Bol toho názoru, ţe do 
budúceho obdobia si treba stanoviť, čo bude predmetom čerpania dotácií a čo nie. 
Kontrolórka obce p. Helena Kramárová sa vyjadrila k výdavkom týkajúcich sa 

čerpania dotácií futbalového oddielu. Vysvetlila, ţe okrem iného minulý rok sa 
odohralo menej zápasov, na čo nadväzuje fakt, ţe sa vybralo menej financií. Klub 
TJ Lokomotíva Bánov nevyčerpané dotácie vrátil na účet obce a ostatné oddiely si 

vyčerpali dotácie podľa tabuľky.  
 
OZ v Bánove berie na vedomie Správu o činnosti TJ Lokomotíva Bánov za rok 2020 

 
Hlasovanie: za:8:Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Veronika Výberová,  Ing. 

Marek Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai 
                 proti:0 

   zdrţal sa:0 
 
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za II. polrok 2020 

Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ing. Marek Šimunek sa pýtal na 
nedoplatky za dane z nehnuteľností a TKO. Kontrolórka obce p. Helena Kramárová 
mu odpovedala, ţe zlepšenie tam je, avšak správa z inventarizácie bola vykonávaná 

aţ v januári, preto túto kontrolu uţ p. kontrolórka nevykonávala. Starosta obce 
vravel o tom, ţe sa budú posielať opätovne upomienky za nedoplatky spolu 

s novými výmermi, ktoré sa začnú roznášať po veľkonočných sviatkoch. 
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OZ v Bánove berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
obce za II. polrok 2020 

 
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai 

                 proti:0 

   zdrţal sa:0 
 

6. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 
a k výročnej správe obce Bánov za hospodársky rok 2019 a Správa 
nezávislého audítora k individuálnej účtovnej závierke obce Bánov za 

hospodársky rok 2019 
Starosta obce otvoril diskusiu k tomuto bodu. Z prítomných poslancov nemal nikto 
ţiadne pripomienky k tomuto bodu rokovania. 

 
OZ v Bánove berie na vedomie a) Správu nezávislého audítora ku konsolidovanej 

účtovnej závierke a k výročnej správe obce Bánov za hospodársky rok 2019. 
b) Správu  nezávislého audítora k individuálnej účtovnej závierke obce Bánov za 
hospodársky rok 2019. 

 
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai 

                 proti:0 

   zdrţal sa:0 
 
 

7. Správa o vyuţiteľnosti kultúrneho domu a kina za roky 2018, 2019, 2020 
Starosta obce otvoril diskusiu k uvedenému bodu. Do diskusie sa zapojil Ing. 

Marek Šimunek. Poďakoval kultúrnemu referentovi Bc. Matúšovi Ohrádkovi za 
podrobnú a prehľadnú správu, ktorú predloţil. P. Branislav Oremus poţiadal 
starostu obce, aby informoval prítomných, aké zmeny nastali v kuchyni obecného 

úradu a takisto sa informoval o rekonštrukčných prácach v budove obecného 
úradu. Starosta obce odpovedal, ţe zariadenie v kuchyni obecného úradu uţ 
dosluhovalo a preto z ušetrených financií z neuskutočnených kultúrnych podujatí 

sa zakúpili spotrebiče, konkrétne nový šesťhorák s rúrou, nová varná plynová 
stolička a nový nerezový drez. Čo sa týka ďalších rekonštrukcií kultúrneho domu, 

financovanie sa riešilo zo schváleného rozpočtu. V miestnosti “č.19“ sa osadila 
kuchynská linka, pre zabezpečenie cateringových sluţieb, vymaľovala sa a urobil 
sa tu aj nový obklad. Miestnosť “č.20“ sa vymaľovala a vynovila. Sú v nej fixne 

zabudované stoly a plánuje sa vyuţívať ako malá zasadačka pre zasadnutia 
komisií, pracovné obedy, prípadne stretnutia z kontrolných dní pri realizovaných 

projektoch, rodinné oslavy a menšie sobáše. V miestnostiach sa menili taktieţ 
elektroinštalácie, ktoré sú vyvedené aţ do sály, aby sa do budúcna predišlo 
problémom aj v tejto oblasti. 

 
OZ v Bánove berie na vedomie Správu o vyuţiteľnosti kultúrneho domu a kina za 

roky 2018, 2019, 2020 
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Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 

Marek Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai 
                 proti:0 

   zdrţal sa:0 
 
8. Plán činnosti komisií na rok 2021 

Správy predloţili predsedovia jednotlivých komisií. Predseda Komisie finančnej, 
správy obecného majetku, stavebného a územného plánovania a ţivotného 

prostredia Ing. Marek Šimunek odprezentoval, ţe správa bola prediskutovaná na 
ich zasadnutí. Členovia komisie si naplánovali aj výjazdy, aby vedeli lepšie riešiť 
jednotlivé problematiky aj v teréne. Ing. Marek Šimunek poďakoval členom ich 

komisie za spoluprácu. Mgr. Petronela Mazúchová predsedníčka Komisie sociálnej 
a zdravotnej dostala slovo a odprezentovala ich správu. Uviedla, ţe  stretnutia 
členov komisie sa budú uskutočňovať vţdy keď to bude potrebné. Zhrnula, čo 

všetko majú naplánované. Okrem iných aktivít sa zamerajú aj na plnenie 
komunitného plánu, spoluprácu so sociálnou pracovníčkou obce a plánujú sa 

venovať aj charitatívnym činnostiam. Takisto poďakovala členom ich komisie za 
spoluprácu. Starosta obce poďakoval jednotlivým komisiám a ich členom za  
aktivitu a dobrú spoluprácu s obcou. Konkrétne Komisii sociálnej a zdravotnej 

poďakoval za pomoc pri aktuálnej ťaţkej pandemickej situácii a povinnosťami 
s ňou spojenými. Starosta obce poďakoval členom jednotlivých komisií za ich 

aktívnu pomoc a spoluprácou s obcou najmä v tejto neľahkej situácii.  
 

- Prišla Mgr. Miroslava Petrášová 

 
OZ v Bánove berie na vedomie Plán o činnosti komisií na rok 2021  

Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 
Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 

Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 
   zdrţal sa:0  
 

 
9. a) Ţiadosť o zámenu parciel – Rímskokatolícka cirkev Farnosť Bánov 
Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe od správcu farnosti Bánov 

PaedDr. ThLic. Petra Čieška obdrţala obec ţiadosť. Vysvetlil, ţe parcely pod 
bočnými loďami kostola v našej obci sú vo vlastníctve obce Bánov. Biskupský úrad 

v zastúpení diecézneho ekonóma navrhol zameniť dve obecné parcely pod bočnými 
loďami kostola za časť pozemku v starom cintoríne pribliţne v podobnej výmere, 
s čím však obec nesúhlasila a tak sa v rokovaní s biskupským úradom pokračuje. 

Starosta obce ďalej informoval, ţe na dome smútku bude nainštalovaný nový kríţ s 
nápisom. Čo sa týka plánovaného budovania ďalších etáp kanalizácie v obci 

Bánov, farský úrad ţiada, aby sa realizačné práce v nedeľu neuskutočňovali. 
Starosta obce vysvetlil, ţe táto poţiadavka je vecou dohody, no realizačné práce 
treba ukončiť do roku 2023. V diskusii k tomuto bodu Ing. Marek Šimunek ako 

predseda finančnej komisie odprezentoval stanovisko ich komisie rokovať naďalej 
s farským úradom o výhodnejšej zámene parciel a tento bod rokovania nateraz 
odloţiť. 

 
OZ v Bánove odkladá a) Ţiadosť o zámenu parciel – Rímskokatolícka cirkev 
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Farnosť Bánov. 

b) poveruje starostu obce Bánov ďalším rokovaním s Rímskokatolíckou cirkvou 
Farnosť Bánov v uvedenej ţiadosti 
 

Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 
Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 

Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
 

b) Ţiadosť o odpustenie platenia nájmu – Július Varga – CRYSTAL 
Starosta obce vysvetlil prítomným, ţe p. Varga ţiada o odpustenie časti nájmu za 
obdobie uzatvorenia jeho prevádzky „Bufet na ihrisku“ počas mimoriadnej situácie, 

kedy mal zatvorené v roku 2020 presne 78 dní a v roku 2021 presne 59 dní. Za 
toto obdobie ţiada zľavu z nájmu 50 %. Činilo by to sumu 1131,29 eur. Starosta 
obce otvoril diskusiu k tomuto bodu. Ing. Marek Šimunek ako predseda finančnej 

komisie odporučil p. Júliusovi Vargovi v plnej výške odpustiť výšku nájmu vo 
výške 50 %. P. Branislav Oremus poprosil zapísať do zápisnice, ţe opakovane uţ 

niekoľko rokov navrhuje nainštalovať podruţné meranie plynu, vody a elektriny v 
predmetnom bufete na ihrisku. Ţiada do dvoch mesiacov od rokovania dnešného 
zastupiteľstva nainštalovať toto podruţné meranie, kvôli lepšiemu prehľadu 

čerpania energií a uţívania priestorov v areáli TJ Lokomotíva Bánov.  
 

OZ v Bánove schvaľuje ţiadosť p. Mgr. Júliusa Vargu CRYSTAL, S.H. Vajanského 

77, 940 01 Nové Zámky o odpustenie platenia nájmu vo výške 50 % za obdobie od 
15.10.2020 do 28.02.2021 v zmysle ţiadosti podanej dňa 04.03.2021, zaevidovanej 
pod podacím číslom 260/2021.  

 
Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 
   zdrţal sa:0  
 

c) Ţiadosť o prenájom pozemku par. č. 204/1 k.ú. Malá Kesa – Mgr. Ľubica 
Suchanová 

Starosta obce informoval, ţe k predmetným ţiadostiam bol doloţený aj geometrický 
plán z ktorého je zrejmé o ktoré parcely ide. Otvoril diskusiu. Ing. Marek Šimunek 
zreprodukoval výstup z finančnej komisie. Podľa jeho slov komisia nájom ani 

odpredaj predmetných parciel neodporúča schváliť v zmysle aktuálnych ţiadostí, 
avšak navrhli konkrétne riešenia na dohodu a osobné rokovanie so ţiadateľkou. 
Nakoľko ide o obecné pozemky treba postupovať opatrne. P. Branislav Oremus 

vysvetlil, ţe treba jednať opatrne, pretoţe obec si musí zachovať prístup k svojim 
pozemkom, aby do budúcna bolo plne moţné ich vyuţitie. Ing. Ivan Valachovič mal 

za to, ţe ak občania začnú zveľaďovať obecné pozemky, musia si byť vedomí aj 
toho, ţe môţe prísť zo strany občanov hoci aj z neznalosti zákona k rôznym 
problémom a nepríjemnostiam. 

 

OZ v Bánove schvaľuje ţiadosť p. Mgr. Ľubice Suchanovej o prenájom pozemku 

par.č. 204/1 k.ú. Malá Kesa 
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Hlasovanie: za:0:  

                 proti:9 Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír 
   zdrţal sa:0  
Uznesenie nebolo schválené. 

 
d) Ţiadosť o odkúpenie pozemku par. č. 204/2 k.ú. Malá Kesa - Mgr. Ľubica 

Suchanová 
OZ v Bánove schvaľuje ţiadosť p. Mgr. Ľubice Suchanovej o odkúpenie pozemku 

par.č. 204/2 k.ú. Malá Kesa  

Hlasovanie: za:0  
                 proti:9 Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír 
   zdrţal sa:0  
Uznesenie nebolo schválené. 

 
e) Ţiadosť o zmenu územného plánu obce Bánov – Veronika Nováková 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, ţe p. Nováková si podala ţiadosť, 
ktorá je odôvodnená výstavbou rodinného domu. Vysvetlil, ţe táto a podobné 
ţiadosti budú zapracované do zmien a doplnkov ÚPN obce Bánov pri celkovej 

aktualizácii. Ing. Marek Šimunek vysvetlil, ţe keď bude otvorený ÚPN obce ako 
celok, potom budú podobné ţiadosti posúdené a doň zapracované. Apeloval na 
skutočnosť, ţe treba dokončiť Zmeny a doplnky č. 1. k ÚPN obce, ktoré  sa týkajú 

troch hlavných lokalít v záujme obce a potom prídu na rad jednotlivé ţiadosti. 
 

- OZ v Bánove berie na vedomie  
a) Ţiadosť p. Veroniky Novákovej, bytom Štúrova 33/38, 941 01 Bánov zo dňa 
01.02.2021, zaevidovanej pod podacím číslom 124/2021 a číslom spisu 20/2021. 

b)  odporúča zaradiť zmenu na  par.č.247/1 ako pozemok určený na stavbu 
rodinného domu s prístupovou cestou  na parc.č. 247/2, parc. č. 247/6, parc. č. 
687/202 a na parc.č. 687/172 podľa priloţeného situačného nákresu  do 

aktualizácie celkového územného plánu obce. 
 

Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 
Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír 
                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
 
f) Ţiadosť o zmenu územného plánu obce Bánov – Patrik Švajda 

Starosta obce vysvetlil, ţe predmetná ţiadosť je opodstatnená a odkonzultovaná so 
Stavebným úradom Šurany. Nakoľko je na danej parcele priame napojenie na 
miestnu komunikáciu, bolo tu vydané stavebné povolenie pre rodinný dom.  
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- OZ v Bánove berie na vedomie  

a) Ţiadosť p. Patrika Švajdu , bytom Kpt. Nálepku,  941 01 Bánov zo dňa 
01.03.2021 
b)  odporúča zaradiť zmenu na  par.č.2862/34 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 226 m2 na ktorom stojí rodinný dom a parc. č. 2862/24 záhrada 
o výmere 477 m2  podľa priloţeného situačného nákresu  do aktualizácie 

celkového územného plánu obce. 
 
Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 

Ing. Marián Krajčír 
                 proti:0 
   zdrţal sa:0  

 
10. Navýšenie finančných prostriedkov na nákup obecnej kosačky 

Starosta obce pripomenul prítomným poslancom, ţe v rozpočte bolo schválených 

8000 eur na nákup obecnej kosačky. Minulý týţdeň sa však zúčastnil 

predvádzania kosačiek, kde vznikli návrhy na kúpu výkonnostnej kosačky, ktorá je 

však finančne náročnejšia. Pokým by sa navýšili finančné prostriedky na kúpu 

kosačky, navýšenie by sa čerpalo z rezervného fondu. Do diskusie sa prihlásili 

poslanci Ing. Marián Krajčír, p. Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Ing. 

Marek Šimunek. Ing. Marián Krajčír mal zato, ţe by bolo dobre zistiť aké sú 

poţiadavky pre vyuţitie novej kosačky. Podľa slov p. Branislava Oremusa treba 

zohľadniť, ţe “hobby“ kosačky zakúpené v minulosti boli nepostačujúce vzhľadom 

na veľkosť plochy, na ktorú sa vyuţívajú. Podľa jeho slov je potrebné zakúpiť 

profesionálnu kosačku. Navrhol, aby sa pokosená tráva uskladňovala do 

kontajnerov, ktoré boli zakúpené v minulosti a tým sa udrţiaval čistý športový 

areál. Ing. Marek Šimunek mal zato, ţe treba mať na zreteli, ţe k rozpočtu sedeli 

poslanci podrobne a dostatočne dlho. Mal zato, aby sa správca majetku obce 

vyjadril k potrebám vyuţitia tejto kosačky. Spomenul, ţe na základe opodstatnenej 

správy sa môţe zváţiť plný zmysel vynaloţenej ceny za kúpu kosačky.  Ing. Ivan 

Valachovič sa stotoţnil s názorom Ing. Mareka Šimuneka a s názorom Ing. 

Mariána Krajčíra. Medzi prítomnými poslancami prišlo ku všeobecnej zhode, aby 

bola kúpa predmetnej kosačky podloţená opodstatnenou správou o jej 

vyuţiteľnosti. 

 

OZ v Bánove odkladá navýšenie finančných prostriedkov na nákup obecnej 
kosačky do vypracovania Dôvodovej správy v termíne 14 dní od rokovania OZ. 

 
Hlasovanie: za:9: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 

Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, 
Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 
   zdrţal sa:0  
 

- Odišiel Ing. Marián Krajčír 
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11. Interpelácie poslancov 

Do diskusie k tomuto bodu rokovania sa zapojil Mgr. Martin Dananai. Apeloval na 

obozretnosť pri vydávaní stavebných povolení, aby neprichádzalo k rozporu  

s územným plánom. Starosta obce vysvetlil Mgr. Martinovi Dananaiovi, ţe ak ľudia 

prídu na obecný úrad ohľadom ţiadosti na stavebné povolenie, tieto ţiadosti sa 

konzultujú vţdy so Stavebným úradom Šurany. 

- OZ v Bánove berie na vedomie interpelácie poslancov OZ v Bánove. 

Hlasovanie: za:8: Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 

Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková,  

                 proti:0 

   zdrţal sa:0  
 

12. Informácie starostu obce 

Starosta obce informoval prítomných poslancov mnohých aktivitách obecného 

úradu. Vravel o kompletnom pracnom zabezpečovaní testovania pre občanov na 

COVID-19.  Informoval o spustení nového verejného obstarávania na kanalizáciu 

II., III., IV. etapa, ktoré je zverejnené vo Vestníku - ÚVO. Denne sa komunikuje 

s Ministerstvom ţivotného prostredia, ktoré poţaduje mnoţstvo informácií ohľadom 

projektu. Projekt s názvom vybavenie polytechnickej učebne uţ bude ukončený. 

Obec sa zapojila do výzvy zameranej pre zvyšovanie energetickej účinnosti 

verejných budov, týkalo by sa to kompletného zateplenia obecnej telocvične 

v športovom areáli. Podal sa projekt zameraný na zvýšenie komunálnej techniky 

obce, konkrétne sa uchádzame o traktor a trojramenný náves s nakladačom. 

V mesiaci február sa uhradila posledná splátka za budovu starej školy, nakoľko uţ 

správca Farnosti Bánov vybral na odporúčanie farskej rady firmu na výmenu 

strechy kostola. V budove starej školy uţ prebiehajú upratovacie práce. Ďalej sa na 

základe súťaţe obstaralo nové osobné motorové vozidlo pre potreby obecného 

úradu. Vysúťaţil sa automobil značky Hyundai Tucson. Ďalej uviedol, ţe orná pôda 

vo výmere 1,57 ha prešla do obecného majetku za 1 euro. Vybudoval sa prístrešok 

pri budove MŠ na ulici J. Hralu. Obec svojpomocne vybudovala oplotenie areálu 

MŠ Bánov. Takisto sa za pomoci zamestnancov SMO pracuje na vybudovaní 

parkovacej plochy pri MŠ na ulici J. Hralu. V budove obecného úradu prebehla 

rekonštrukcia malej zasadačky a vedľajšej miestnosti. Bolo nainštalované nové 

ozvučenie v zasadačke obecného úradu. Otvoril sa nový zberný dvor v priemyselnej 

zóne p. Mariana Duchoňa, ktorý ľudia plne vyuţívajú. Opravil a urobil sa servis  

prívesu na obecný fekál, čakalo sa ešte na súčiastku 3 mesiace. P. starosta 

poďakoval firme Poľnohospodár, ktorá poskytla svoje priestory a zamestnancov na 

mechanizačnom stredisku, ktorí boli nápomocní pri opravách. Na športovom areáli 

sa opravila dlaţba v sprchách a dlaţba vo vestibule telocvične, kde sa aj maľovalo. 

Tieţ prebehli úpravy kotolne v telocvični. V obci sa vymenili a opravili dopravné 

značky pri ţelezničnom priecestí. Spustila sa nová webová stránka, zdigitalizovala 

sa rozhlasová ústredňa, nainštalujú sa postupne nové rozhlasové amplióny. 

Zdigitalizovala sa aj kniha rezervácií pre kino Sokol aj Kultúrny dom. Denne  
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prebiehajú online sv. omše prostredníctvom káblovej televízie. Spustený je aj 

rezervačný systém na testovanie. Tento týţdeň obec obdrţala súhlasné stanovisko 

k zmene schválenej ţiadosti o poskytnutie dotácie na Rekonštrukciu poţiarnej 

zbrojnice v obci Bánov. Obec sa plánuje zapojiť do verejného obstarávania na 

výmenu strechy, oplotenia a fasády Domu ľudových tradícií. 

Do diskusie sa zapojil Ing. Marek Šimunek. Informoval sa na termíny 

ohľadom kanalizácie. Pýtal sa na projekt pre komunálnu techniku, či bol vo výzve 

zahrnutý aj mulčovač a štiepkovač. Čo sa týka odpadov, pýtal sa, či uţ má obec 

k dispozícii nejaké dáta ohľadom separácie. Mal za to, ţe treba zváţiť vyuţitie ornej 

pôdy, ktorá prešla do majetku obce. V mene finančnej komisie Ing. Marek Šimunek 

poďakoval za spoluprácu p. Helene Kramárovej hlavnej kontrolórke obce Bánov. 

Starosta obce odpovedal, ţe firmy kontaktujú verejného obstarávateľa, čo sa týka 

informácií pre verejnú súťaţ na kanalizáciu. Ak všetko dobre dopadne ohľadom 

ukončenia verejnej súťaţe, v jesenných mesiacoch sa predpokladá začatie 

realizácie prác a ukončenie prác je naplánované do 12 mesiacov. Čo sa týka 

komunálnej techniky, obec ţiadala o výkonný traktor s nakladačom a vlečkou. 

Ohľadom separácie odpadov, zajtra má p. starosta stretnutie s firmou JRK. Miera 

separovanosti sa v obci zvýšila zo 16% nad 40 %. Zákonný poplatokza 

skládkovanie  pre obec sa zníţi z 24 eur na 18 eur na 1 tonu odpadu.  P. Branislav 

Oremus sa pýtal, či sa pokračuje v riešení zadnej steny budovy kina a opäť 

apeloval, aby sa stretnutí OZ zúčastňoval aj správca majetku obce. Informoval sa, 

či by sa nedalo riešiť označenie pri vstupe na nový zberný dvor, nakoľko táto cesta 

začala byť dosť frekventovaná. Starosta obce odpovedal, ţe má informácie o tom, ţe 

Ministerstvo hospodárstva bude zverejňovať výzvu na zateplenie verejných budov. 

Tejto výzvy by sa týkali aj rekonštrukčné práce. Ak bude výzva zverejnená obec sa 

do nej zapojí s rekonštrukciou kina. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie informácie starostu obce. 

Hlasovanie: za:8 : Mgr. Miroslava Petrášová, Branislav Oremus, Mgr. Petronela 
Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. 
Marek Šimunek, Mgr. Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková,  

                 proti:0 
   zdrţal sa:0  
 

13. Diskusia 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poďakoval p. Helene Kramárovej Hlavnej 

kontrolórke obce Bánov, za dlhoročné pôsobenie na obecnom úrade od roku 1973 

a ako hlavná kontrolórka od roku 2009. V mene občanov obce Bánov aj v mene 

poslancov vyjadril úctu a obrovskú vďaku za jej zodpovednú dlhoročnú prácu. 

Poprial jej pevné zdravie. 

 

14. Záver 

 

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom za účasť 

a televíznym divákom za sledovanie a ukončil XXI. zasadnutie OZ. 
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Mgr. Veronika Výberová          ........................................ 
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PhDr. Miloš Rybár    .......................................... 

Mgr. Oľga Švihoríková    .......................................... 

Ivana Kršáková             .......................................... 


